
 

 

 

       Protokoll 26 juli 17:00 2023 

 

Styrelse Namn Funktion 

x Nathalie Owén Ordförande 

X Jeanette Laestander Sekreterare 

X Yvonne Holmberg Kassör 

X Christian Renstorp Ledamot 

X Petter Jönsson Ledamot 

    X Mattias Burkhard Ledamot 

X Tobias Molin Ledamot 

 

§ 1 MÖTET ÖPPNAS 

Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppet. Mattias deltar via länk. 

 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE OCH JUSTERARE FÖR MÖTET  

Styrelsen beslutar att utse Jeanette till sekreterare och Tobias till justerare för mötet. 

 

§ 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

- 

§ 4 EKONOMI 

Föreningen har god ekonomi 

 

§ 5 KONSTÅKNING 

Önskemål om istider i Ånge. Styrelsen önskar tydligare underlag för när och hur många tillfällten. 

Bordläggs till nästa möte. 

Önskemål om att flytta hoppselen ut till isen. Styrelsen beslutar att den ska flyttas. Christian kollar 

med Ida om vart den ska sitta.  

§ 6 U-LAG 

- 

§ 7 A-LAG/REC-LAG/VETERAN 

- 

 



§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR 

- Mötesplan 

Tisdagar 18.00 

22 aug, 19 sep, 24 okt, 21 nov, 12 dec, 23 jan, 20 feb, 19 mars, 23 april, 21 maj. 

 

- Ansvarsområden: 

Evenemang/cafeteria/försäljning. Ansvariga Jeanette och Nathalie 

Material/Isvård/Skridskoslip. Ansvariga Christian och Mattias 

Utveckling/Utbildning/rekrytering. Ansvariga Petter och Tobias 

Domare. Ansvarig Nathalie 

Ungdom/Dam/Flick/ hockeyskola. Ansvariga Yvonne och Nathalie 

Sponsor/Marknadsföring. Ansvariga Jeanette och Nathalie 

Lägger till område IT/Sek. Ansvarig Petter 

 

- Representanter bilbingon 

Behövs två representanter till nästa års säsong. Bordläggs till nästa möte. 

 

- Städdag 

21 augusti 16.00-18.00.  

Christian kollar upp släpvagn. Nathalie/Jeanette kollar Panta mera. 

 

- Genomgång/uppdatering av policy, ordningsregler och övriga dokument 

Petter skickar de dokument som finns kvar, uppdateras gemensamt innan 

nästa möte. 

 

- Verksamhetsplan 

Petter kollar upp om det finns någon gammal verksamhetsplan som man kan 

utgå från. Skickas i mailgruppen. 

 

- Inköp av ny slipmaskin 

Tobias tar fram förslag till nästa möte. 

 

- Istidschema. 

Önskemål om att starta kylaggregat måndag vecka 34. Nathalie meddelar Linda 

Lång.  

 

- Investeringsförslag till kommunen 

Kommunen har en pott pengar som ska gå till idrottsföreningar i Bräcke 

kommun. Vi behöver lämna förslag på vad vi önskar investera i. Lämnas in 

måndag 31/7. Spåna förslag i messenger gruppen under veckan.  

Förslag: Nya möbler kafeterian. Projektor och projektorduk. Slipmaskin. 

 

 

 

 



§ 9 NÄSTA SAMMANTRÄDE  

22 augusti 18.00 

 

 

……………………………………   ……………………………………..   

    

Ordförande Nathalie Owén  Sekreterare Jeanette Laestander 

 

………………………………… 

Justerare Tobias Molin  

 

 

 


